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PROTOKÓŁ NR 30/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 
z dnia 11 lipca 2019 r. 

 
 

W dniu 11 lipca 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  rozpoczęło się 
XXX posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XXX posiedzenie Zarządu stwierdzając, iż  
w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu.  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Spotkanie z p.o. dyrektora ZZOZ w Czarnkowie w sprawie kierunków rozwoju i przyszłości 
Szpitala w Czarnkowie. 

2. Informacja o zobowiązaniach ZZOZ w Czarnkowie zapłaconych ze środków otrzymanych  
z budżetu powiatu na pokrycie ujemnego wyniku finansowego za 2018 rok. 

3. Aktualna sytuacja finansowa powiatu – spotkanie z przedstawicielem firmy Propolis. 

4. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie zakupu 
samochodów dla potrzeb jednostki.   

5. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) informacja o wynikach tegorocznych egzaminów maturalnych w szkołach prowadzonych 
przez powiat, 

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o akceptację organizacji klas 
pierwszych w roku szkolnym 2019/2020, 

3) wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o środki finansowe na wymianę 
drzwi wejściowych do szkoły, 

4) wnioski dyrektorów szkół o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanych nauczycieli  
oraz osób do nauki zawodu w nowym roku szkolnym 2019/2020, 

5) prośba dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie o zaopiniowanie propozycji 
powołania wicedyrektora jednostki, 

6) prośba dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie o przypisanie środków na 
odprawę pośmiertną. 

6. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba dzierżawcy gruntów w Białej gm. Trzcianka o przedłużenie umowy dzierżawy na okres 
5 lat, 

2) decyzja Burmistrza Krzyża Wlkp. zatwierdzająca podział nieruchomości położonej w Krzyżu 
Wlkp., w wyniku której część gruntu pod drogą powiatową nabywa powiat, 

3) prośba Rady Sołeckiej wsi Huta Szklana o nieodpłatne przekazanie sprzętu będącego na 
wyposażeniu placu zabaw przy Placówce Słoneczny Dom w Krzyżu Wlkp., 
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4) prośba Pana P. Pasternaka o wyrażenie zgody na prowadzenie poszukiwań zabytków na 
terenie gruntów stanowiących własność powiatu. 

7. Prośba Gminy Lubasz o dodatkowe wsparcie finansowe organizacji dożynek powiatowo-gminnych 
ze wskazaniem sposobu wykorzystania środków. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

9. Sprawy różne. 

 
Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi załącznik 

nr 2 do niniejszego protokołu.   
 

Ad.1 
Spotkanie z p. o. dyrektora ZZOZ w Czarnkowie w sprawie kierunków rozwoju i przyszłości 
Szpitala w Czarnkowie 
Zarząd Powiatu spotkał się z kierującym oddziałem chirurgicznym, który od 1 sierpnia pełnić będzie 
obowiązki dyrektora czarnkowskiej lecznicy. Poinformował on Zarząd, iż wraz z obecnie 
zarządzającym placówką zastępcą dyrektora ds. lecznictwa ZZOZ w Czarnkowie dokonali wstępnej 
analizy sytuacji, w jakiej znajduje się szpital. Umożliwiło to dyskusję w sprawie kierunków rozwoju  
i przyszłości szpitala. Rozmawiano o problemach i perspektywach. Przedyskutowane koncepcje mają 
szczególne znaczenie w kontekście planowanych rozmów z Narodowym Funduszem Zdrowia.  
Ad.2 

Informacja o zobowiązaniach ZZOZ w Czarnkowie zapłaconych ze środków otrzymanych  
z budżetu powiatu na pokrycie ujemnego wyniku finansowego za 2018 rok 

Do Starostwa Powiatowego w Czarnkowie w dniu 10 lipca 2019 r. wpłynęła informacja (zał. nr 3) 
dotycząca rozliczenia kwoty przekazanej przez Powiat na pokrycie ujemnego wyniku finansowego 
Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie.  

Zarząd szczegółowo przeanalizował rozliczenie, zawierające wykaz kontrahentów wraz z kwotą 
zapłaconych zobowiązań.  

Jak wynika z informacji stan zobowiązań jednostki na dzień 31.05.2019 rok wynosił 3.018.839,58 zł. 

Ad.3 
Aktualna sytuacja finansowa powiatu – spotkanie z przedstawicielem firmy Propolis 
Zarząd spotkał się z przedstawicielem firmy Propolis z Poznania, specjalizującej się w świadczeniu 
usług konsultingowych z zakresu ekonomii i finansów dla jednostek samorządu terytorialnego. 
Firma dokonała analizy sytuacji finansowej Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego w kontekście 
możliwości inwestycyjnych i wiarygodności kredytowej. Zarząd szczegółowo zapoznał się  
z przedstawioną analizą w kilku wariantach wraz z projekcją wskaźników z art. 243 ustawy  
o finansach publicznych. 
Ad.4 
Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie w sprawie zakupu 
samochodów dla potrzeb jednostki 
Zarząd spotkał się z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w sprawie koncepcji zakupu dwóch 
samochodów dla potrzeb jednostki. 
W planie finansowym Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie zabezpieczona została kwota  
120 tys. zł na rzecz zakupu samochodu ciężarowego na potrzeby Obwodu Drogowego w Czarnkowie. 
W ramach rozeznania rynkowego dyrektor przedstawił Zarządowi trzy najbardziej korzystne oferty: 

- pojazd marki MAN, rok produkcji: 2006, cena wywoławcza: 114 tys. zł brutto; 
- pojazd marki MERCEDES, rok produkcji: 2006, cena wywoławcza: 114 tys. zł brutto; 
- pojazd marki IVECO, rok produkcji: 2008, cena wywoławcza: 98.400,00 zł brutto. 

Dyrektor poinformował, iż po zainteresowaniu się trzecią, najkorzystniejszą ofertą okazało się, iż  
w ramach planowanego budżetu być może udałoby się dokonać zakupu jeszcze jednego samochodu – 
marki VW TRANSPORTER.  
Żeby prowadzić negocjacje ze sprzedawcą, dyrektor potrzebuje zgody Zarządu na zakup dwóch, a nie 
jednego samochodu. 
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Zarząd pozytywnie ustosunkował się do propozycji dyrektora co do zakupu dwóch samochodów przez 
Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie i zadeklarował zmianę zapisu w uchwale budżetowej – pod 
warunkiem, iż koszt nie przekroczy zaplanowanych 120 tys. zł. 

Ad.5 

Zarząd przystąpił do analizowania spraw z zakresu edukacji: 

1) informacja o wynikach tegorocznych egzaminów maturalnych w szkołach prowadzonych przez 
powiat 

Obecny na posiedzeniu Naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie 
przedstawił członkom Zarządu wyniki zdawalności matur w roku szkolnym 2018/2019 w ramach sesji 
majowej (zał. nr 4). 

Z informacji wynika, iż w szkołach prowadzonych przez powiat do matury podeszło 398 uczniów,  
z czego 70 uczniów tej matury nie zdało. Daje to zdawalność na poziomie 82,41%. Jeżeli chodzi  
o szkoły nie prowadzone przez powiat – do matury podeszło 170 uczniów, z czego nie zdało 30. Daje 
to zdawalność na poziomie 82,35%. 

Naczelnik przedstawił także sytuację w szkołach dla dorosłych, w których zdawalność wynosi 
zaledwie 11,11% (9 osób przystępujących do matury, w tym 8 nie zdało). 

Po analizie przedstawionych danych, Zarząd stwierdził, iż wyniki zdawalności w liceach oraz 
technikach, porównując je do średnich zdawalności w województwie oraz kraju, uznać należy za 
bardzo dobre. 

2) prośba dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o akceptację organizacji klas 
pierwszych w roku szkolnym 2019/2020 

Zarząd Powiatu szczegółowo przeanalizował wniosek (zał. nr 5) dyrektora Zespołu Szkół 
Technicznych w Trzciance o wyrażenie zgody na utworzenie od 1 września 2019 r. oddziałów klas 
pierwszych na podbudowie szkoły podstawowej wg określonej przez dyrektora struktury. 

Zarząd wyraził pozytywną opinię co do wniosku, nadmieniając przy tym, iż dążyć należy do 
utrzymania liczebności na poziomie 30 uczniów, co na ten moment nie miało odzwierciedlenia  
w propozycji przedstawionej przez dyrektora ZST. 

3) wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance o środki finansowe na wymianę drzwi 
wejściowych do szkoły 

Zarząd zapoznał się wnioskiem dyrekcji Zespołu Szkół Technicznych im. Noblistów Polskich  
w Trzciance (zał. nr 6) o przekazanie środków finansowych na zakup, montaż  
i wymianę głównych drzwi wejściowych do budynku szkoły przy ul. 27-go Stycznia 100. Dyrekcja we 
wniosku wskazuje na duży stopień zużycia obecnych drzwi i tym samym brak gwarancji 
bezpieczeństwa skutecznego zabezpieczenia obiektu. Ponadto drzwi są nieestetyczne i, jak podkreśla 
dyrektor, źle wpływają na wizerunek szkoły. Do wniosku dołączony został kosztorys na kwotę 
9.220,74 zł. 

Ze względu na trudną sytuację finansową Powiatu w obszarze oświaty, w szczególności przejawiającą 
się niezbilansowaniem budżetów szkół i placówek oświatowych, Zarząd rozpatrzył wniosek 
negatywnie. 

4) wnioski dyrektorów szkół o wyrażenie zgody na zatrudnienie emerytowanych nauczycieli oraz 
osób do nauki zawodu w nowym roku szkolnym 2019/2020 

Zarząd przeanalizował wnioski: 

- wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Trzciance (zał. nr 7) na zatrudnienie trzech 
nauczycieli emerytów w pełnym wymiarze czasu pracy w przedmiotach zawodowych 
mechanicznych, zawodowych w architekturze krajobrazu oraz zawodowych w budownictwie; 

- wniosek dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie (zał. nr 8) o zatrudnienie 
rzemieślnika w wymiarze 0,68 etatu oraz przyznanie mu wynagrodzenia nauczyciela 
mianowanego, jak również dwóch nauczycieli emerytów w zawodach: tapicer (0,06 etatu) oraz 
operator obrabiarek skrawających (0,08 etatu); 
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- wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie (zał. nr 9) o zatrudnienie 
dwóch nauczycieli emerytów w niepełnym wymiarze: język polski – 0,5 etatu, fizyka, matematyka 
zajęcia rewalidacyjne – 0,5 etatu; 

- wniosek dyrektora Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance (zał. nr 10) o zatrudnienie jednego 
nauczyciela emerytowanego w wymiarze 8/18 w przedmiocie: edukacja dla bezpieczeństwa; 

- wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. (zał. nr 11) o wyrażenie zgody na zatrudnienie 
w wymiarze 5 godzin dydaktycznych pracownika przedsiębiorstwa Thule Group sp. z o. o. na 
stanowisku nauczyciela przedmiotów elektrycznych;  

- wniosek dyrektora Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. (zał. nr 12)  o wyrażenie zgody na 
zatrudnienie w wymiarze 0,65 etatu emerytowanego nauczyciela przedmiotów elektrycznych; 

- wniosek dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance (zał. nr 13) o wyrażenie 
zgody na zatrudnienie dwóch nauczycieli do kształcenia zawodowego: w zakresie przedmiotów 
żywieniowych – 1 etat -  emerytowany nauczyciel ZSP w Trzciance oraz 90 godzin w roku 
szkolnym – szef kuchni Hotelu Smolarnia. 

Mając na uwadze trudną sytuację kadrową i duże problemy z pozyskaniem nauczycieli, zwłaszcza do 
kształcenia zawodowego, Zarząd zaopiniował pozytywnie w/w wnioski. Dyrektorzy zobowiązani będą 
do przygotowania zmian w aneksach do arkuszy organizacyjnych na rok szkolny 2019/2020. 

5) prośba dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie o zaopiniowanie propozycji 
powołania wicedyrektora jednostki 

Zarząd zapoznał się wnioskiem p.o. dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie (zał.  
nr 14) o wydanie opinii w sprawie zamiaru powołania wicedyrektora jednostki. Wnioskodawca 
podkreśla, że w związku z licznymi zmianami organizacyjnymi w oświacie, mającymi nastąpić od  
1 września 2019 r., wicedyrektor byłby wsparciem dyrektora w zarządzaniu placówką, sprawowałby 
nadzór pedagogiczny we wskazanych obszarach, kierowałby działalnością wychowawczą placówki,  
a przede wszystkim zastępowałby dyrektora pod jego nieobecność.  

Zarząd zapoznał się z wykształceniem oraz doświadczeniem zawodowym zaproponowanego przez 
wnioskodawcę kandydata na wicedyrektora i wyraził pozytywną opinię w sprawie zatrudnienia. 

6) prośba dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej o przypisanie środków na odprawę pośmiertną 

Zarząd zapoznał się z pismem dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej (zał. nr 15)  o przypisanie 
środków na odprawę pośmiertną w związku ze śmiercią nauczyciela CEZ. W zaistniałej sytuacji 
pracodawca, stosownie do art. 63 § 2 kodeksu pracy na obowiązek wypłacić odprawę pośmiertną. 
W związku z powyższym Zarząd Powiatu ustosunkował się do wniosku pozytywnie, niemniej jednak 
w związku z tym, iż w chwili obecnej Powiat nie posiada wolnych środków finansowych, którymi 
mógłby wesprzeć wnioskodawcę, koniecznym będzie zabezpieczenie tych środków w budżecie 
własnym jednostki. Przypisanie środków przez Powiat nastąpi przy pierwszej regulacji braków 
związanych z bieżącym utrzymaniem szkół i placówek oświatowych, która będzie miała miejsce we 
wrześniu br. 
Ad.6 
Zarząd przystąpił do rozpatrywania spraw z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 
1) prośba dzierżawcy gruntów w Białej gm. Trzcianka o przedłużenie umowy dzierżawy na okres  

5 lat 
Zarząd zapoznał się wnioskiem dzierżawcy gruntów w Białej gm. Trzcianka (zał. nr 16)  
o przedłużenie umowy dzierżawy na okres 5 lat, zawartej dotychczas na okres 2 lat. Termin trwania 
dzierżawy upływa w dniu 31 sierpnia 2019 r. Aby przedłużyć umowę dzierżawy (zawrzeć kolejną 
umowę bez organizowania przetargu), czas jej trwania nie może przekroczyć trzech lat. 
W związku z powyższym, ponieważ dotychczasowy dzierżawca poniósł nakłady na utrzymanie  
i doprowadzenie do należytej kultury uprawianej gleby, postanowiono o przedłużeniu umowy na 
kolejne trzy lata. 
Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie 
przeznaczenia do wydzierżawienia na okres 3 lat działek rolnych położonych w Białej gm. Trzcianka 
– w obecności 4 członków Zarządu: 
4 głosy „za” 
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0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 
Tym samym uchwała Nr 95/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
2) decyzja Burmistrza Krzyża Wlkp. zatwierdzająca podział nieruchomości położonej w Krzyżu 

Wlkp., w wyniku której część gruntu pod drogą powiatową nabywa powiat 
Zarząd zapoznał się z decyzją Burmistrza Krzyża Wlkp. (zał. nr 18), zatwierdzającą podział 
nieruchomości położonej w Krzyżu Wlkp., o powierzchni 2,1977 w celu wydzielenia 16 działek. 
Przedstawiony projekt podziału nieruchomości jest zgodny z ustaleniami miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla Miast Krzyż., gdzie KDZ1 oznacza teren drogi powiatowej. Wg 
podziału jest to działka o powierzchni 0,0109 ha. 
Zarząd nie wniósł uwag do w/w decyzji. 
3) prośba Rady Sołeckiej wsi Huta Szklana o nieodpłatne przekazanie sprzętu będącego na 

wyposażeniu placu zabaw przy Placówce Słoneczny Dom w Krzyżu Wlkp. 
Zarząd Stowarzyszenia Na Rzecz Dziecka i Rodziny „Słoneczny Dom” w Krzyżu Wlkp., które 
realizuje zadania Powiatu z zakresu wspierania rodziny w systemie pieczy zastępczej, w dniu 8  lipca 
2019 roku przekazał Zarządowi Powiatu pismo Rady Sołeckiej wsi Huta Szklana, w którym Rada 
zwraca się z prośbą o nieodpłatne przekazanie (lub za symboliczną złotówkę) sprzętu stanowiącego 
plac zabaw, usytuowanego na terenie nieruchomości użyczonej SNRDiR w Krzyżu Wlkp. przy ul. 
Wojska Polskiego 73. 

Prezes Stowarzyszenia wyjaśnia w w/w piśmie, że wychowankowie „Słonecznego Domu” od lat nie 
korzystają z placu zabaw, natomiast urządzenia po odnowieniu mogłyby służyć dzieciom ze wsi Huta 
Szklana. 

Sprzęt wyceniony został na łączną wartość w wysokości 2.800,00 złotych uwzględniającej aktualny 
stan i zużycie.  
Rada Sołecka wsi Huta Szklana nie jest organem reprezentującym gminę w stosunkach 
cywilnoprawnych. Właściwym organem do składania oświadczeń woli w zakresie zawierania umów 
dotyczących  nabywania jest Burmistrz Krzyża Wlkp. 

Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na nieodpłatne przekazanie na rzecz Gminy Krzyż Wlkp. mienia ruchomego stanowiącego 
własność Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym uchwała Nr 96/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

4) prośba Pana P. Pasternaka o wyrażenie zgody na prowadzenie poszukiwań zabytków na terenie 
gruntów stanowiących własność powiatu 

Zarząd zapoznał się z wnioskiem Pana P. Pasternaka o wyrażenie zgody na prowadzenie poszukiwań 
zabytków na terenie gruntów stanowiących własność powiatu (zał. nr 21). 
Zarząd wyraził zgodę na przeprowadzenie poszukiwań, a w związku z zawartą umową dzierżawy na 
działki, których dotyczy wniosek (teren upraw rolnych), która wygasa z dniem 31 grudnia 2019 r., 
Zarząd zobowiązał wnioskodawcę do skontaktowania się z dzierżawcą. W przypadku nie zakończenia 
poszukiwań do dnia 31 grudnia 2019 r. Zarząd zobowiązał wnioskodawcę do ponownego kontaktu ze 
Starostwem, celem powiadomienia kolejnego dzierżawcy o działaniach na w/w gruncie. 
Ad. 7 
Prośba Gminy Lubasz o dodatkowe wsparcie finansowe organizacji dożynek powiatowo-
gminnych ze wskazaniem sposobu wykorzystania środków 
W nawiązaniu do ustaleń z poprzedniego posiedzenia, Zarząd zapoznał się z wnioskiem Gminy 
Lubasz (zał. nr 22) o dodatkowe wsparcie finansowe organizacji dożynek powiatowo-gminnych po 
rozeznaniu potrzeb w tym zakresie. 
Gmina w swym wniosku wskazała konieczność dokonania zakupu 7 kompletów stołów cateringowych 
wraz z krzesłami (7 stołów, 42 krzesła) na łączną kwotę 5.000,00 zł. Zarząd przychylił się do wniosku, 
a środki pochodzić będą z puli środków niewykorzystanych na organizację Festiwalu Tradycyjnej 
Kuchni Wielkopolskiej. 
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Ad. 8  
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia 
Zarząd przyjął protokół z poprzedniego posiedzenia t. j. z dnia 4 lipca 2019 r. 
Ad. 9  
Sprawy różne 
W sprawach różnych Starosta poinformował członków Zarządu, iż w ostatnich dniach spotkał się  
z kierownictwem instytucji mających swoje siedziby w budynku przy ul. Kościuszki 88: Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa oraz Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Roślin  
i Nasiennictwa Oddział Czarnków. Spotkanie dotyczyło problemów interesantów korzystających  
z usług tych instytucji, a spowodowanych brakiem miejsc parkingowych. 
Zarząd zajmie się tym tematem po otrzymaniu pisemnego wniosku w powyższej sprawie. 
 
 
 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 11 lipca 2019 r. 
zakończono.  
 
 
 
 
Protokolant: 
Natalia Rozalewicz 

                                  Podpisy członków Zarządu:  

 

                                                                                  Feliks Łaszcz ................................................                                                                                    

                                                                                     Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ……………………….. 

                                                                                         Jan Pertek …………………………………… 


